
 

 

Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen 
28. april 2021 
 
Deltagere: Henrik (referent), Tenna, Ole, Louise og Rikke 
 
Dagsorden 
1. Status på legepladsen 
2. Vejfond og veje  
3. Arbejdsdag 
4. Snerydning 
5. Andet 
 
 
1. Vi fik lavet hvad vi havde planlagt og inden for budgettet. Der er ønsker om at forny motorik-

banen, med en balancestang og elefantfødder. Dertil kommer en udskiftning af rutsjebanen. 
Det skal undersøges om der skal indhentes en ny byggetilladelse, og om vi kan få leveret moto-
rik-banen til næste arbejdsdag 06-11-2021. Henrik snakker med Klaus om et overslag på bygge-
materialer til rutsjebanen. 

 
2. Der skal undersøges om der indbetales nok til vejfonden, og hvornår kommunen vil renovere 

indfaldsvejen til Lystgårdsparken.  
 
3. Arbejdsdagen er blevet rykket til 06-11-2021, der vil være fokus på at lave legeplads. 
 
4. Vi har fået saltet i løbet af vinteren, men da det ikke var en del af aftalen, så blevet regningen 
annulleret. Der har ikke været snerydning i løbet af vinteren. 
 
5. Det er blevet bestemt at bestyrelsen mødes 15-09-2021 og der holdes generalforsamling 06-10-
2021. 
 
 


